

热烈祝贺 第十六届中国浙江投资贸易洽谈会 第三届中国海洋经济投资洽谈会 2014中东欧国家特色产品展 第十三届中国国际日用消费品博览会 在宁波举行



主办单位：中国商务部、国家海洋局、浙江省人民政府 承办单位：宁波市人民政府、浙江省商务厅、浙江省发改委

6月8日-6月11日

主要经贸活动安排

Table with 3 columns: 时间 (Time), 内容 (Content), 地点 (Location). Lists activities from June 7 to June 11, including trade fairs, seminars, and conferences.

Table with 3 columns: 时间 (Time), 内容 (Content), 地点 (Location). Lists activities from June 8 to June 11, including trade fairs, seminars, and conferences.

说明：此表活动安排可能会有调整，请及时查询：http://www.zjits.com, http://www.cicgf.com

展览时间：6月8日 11:00-17:30 6月9日-10日 09:00-17:30 6月11日 09:00-15:00

主展馆：宁波国际会展中心

展区：中东欧国家特色产品展、电子消费品、家纺服装、礼品及户外用品、餐厨及保洁用品、进口商品展。

专线大巴线路安排

Table with 2 columns: 线路 (Line), 站点 (Stops). Lists five bus routes connecting various hotels and the exhibition center.

注：专线大巴发车时间，详见有关宾馆告知栏

祝 贺 单 位 (排名不分先后)

- List of participating organizations and sponsors, including government departments, trade associations, and international organizations from various countries.